

Mashreq NEO NXT AED 300 Bonus	مكافأة 300 درهم من المشرق نيو نكست
<p><b>Promotion Details</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Open a Mashreq NEO NXT account for your child / children and they will get guaranteed AED 300 bonus in the NEO NXT account</li> </ul>	<p><b>تفاصيل العرض الترويجي</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>افتح حساب المشرق نيو نكست ل طفلك / اطفالك , وسيحصلون على مكافأة مضمونة بقيمة 300 درهم على الحساب</li> </ul>
<p><b>Terms &amp; Conditions of the Promotion</b></p>	<p><b>شروط وأحكام العرض الترويجي</b></p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>This campaign/promotion (the "Promotion") is valid from Oct 1<sup>st</sup> 2023 to Dec 31, 2024 ("Promotion Period")</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>تسري هذه الحملة/هذا العرض الترويجي ("العرض الترويجي") خلال الفترة من 1 أكتوبر 2023 لغاية 31 ديسمبر 2024 ("مدة العرض الترويجي")</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>This Promotion will be valid for new and existing Current/Savings account customers of Mashreq NEO ("Customers") who fulfill the below criteria. <ul style="list-style-type: none"> <li>Open a Mashreq NEO NXT account for the 1<sup>st</sup> time during the Promotion Period for your child / children using the promo code "GET300"</li> <li>Only valid single promocode will be considered</li> </ul> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>يسري هذا العرض الترويجي على العملاء الجدد والبالغين أصحاب الحسابات الجارية/حسابات التوفير بنك المشرق نيو ("العملاء") الذين يستوفون المعايير الواردة أدناه. <ul style="list-style-type: none"> <li>الذين يقومون بفتح حساب مشرق نيو نكست ل طفلهم / اطفالهم للمرة الأولى باستخدام رمز العرض الترويجي "GET300" خلال مدة العرض الترويجي.</li> <li>سيتم اعتبار الرمز الترويجي الصحيح فقط للمشاركة في الحملة</li> </ul> </li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>All eligible customers will get AED 300 deposited in their child's Mashreq NEO NXT account after at least one month from the account activation date.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>سيحصل جميع العملاء المؤهلين على 300 درهم يتم إيداعها في حساب مشرق نيو نكست الخاص بأبنائهم بعد مرور شهر علي الأقل من تاريخ تفعيل الحساب.</li> </ul>

<ul style="list-style-type: none"> <li>• Customers who re-open previously closed NEO NXT accounts will not be eligible for the AED 300 payout</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• سوف يكون العميل غير مؤهل للمكافئة في حالة إعادة فتح حساب قد تم إغلاقه مسبقاً</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• NEO NXT account must be active during the Promotion period and Payout period in order to be eligible for the AED 300 payout</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• لا بد أن يكون حساب نيو نكست الجديد ساري خلال فترة العرض الترويجي و خلال فترة صرف مكافئة الـ 300 درهم</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• The Bank does not offer or provide any warranties or accepts any responsibility or liability of any kind in respect of this Promotion and hereby disclaims any and all express or implied warranties in respect thereto.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• لا يعرض ولا يقدم البنك أي ضمانات ولا يتحمل أي مسؤولية أو التزام من أي نوع كان فيما يتعلق بهذا العرض الترويجي ويخلي مسؤوليته بموجبه من أي وجميع الضمانات الصريحة أو الضمنية المتعلقة به.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates, as applicable in the Emirate of Dubai. Any dispute arising under and in connection with this Promotion shall be referred to the courts of Dubai.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• تخضع وتفسر هذه الشروط والأحكام وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، المطبقة في إمارة دبي. وتتم إحالة أي نزاع ينشأ بموجب وفيما يتعلق بهذا العرض الترويجي إلى محاكم دبي.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• In no event shall the Bank, or any of its affiliates, or any of its officers, directors, employees, or agents shall be liable or responsible to the customer for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this Promotion.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• لا يتحمل البنك أو أي من الشركات التابعة له أو أي من مسؤوليه أو مديره أو موظفيه أو وكلائه بأي حال من الأحوال التبعية القانونية أو المسؤولية عن أي خسائر أو ضرر أو نفقات تنشأ عن أو بخلاف ذلك فيما يتعلق بهذا العرض الترويجي.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• The Bank shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• لن يكون البنك مخالفاً لالتزاماته أو بخلاف ذلك مسؤولاً عن تنفيذ هذا العرض الترويجي في</li> </ul>

<p>conduct this Promotion in the event of any Force Majeure Event. For purposes of these Terms and Conditions, "Force Majeure Event" shall mean any and all circumstances beyond the reasonable control of the Bank including, amongst other things, acts of God, global health scare, industrial disputes, civil disobedience/unrest, war, acts and regulations of any governmental or authority in any jurisdiction. In such circumstances, the Bank's obligations to the customer shall automatically stand discharged without the need to provide notice to that effect.</p>	<p>حالة وقوع أي حدث قوة قاهرة. ولأغراض هذه الشروط والأحكام، يقصد بـ"حدث القوة القاهرة" أي وجميع الظروف التي تقع خارج السيطرة المعقولة للبنك، بما في ذلك، من بين أمور أخرى، القضاء والقدر، والأزمات الصحية العالمية والنزاعات الصناعية، والعصيان/الاضطراب المدني، والحرب، والإجراءات واللوائح الصادرة عن أي حكومة أو سلطة في أي دولة. وفي مثل هذه الظروف، يتم إبراء البنك تلقائياً من التزاماته تجاه العميل، بدون الحاجة إلى توجيه إشعار بذلك.</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>Mashreq NEO is part of Mashreqbank PSC which is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>المشرق نيو هو جزء من بنك المشرق ش.م.ع. ويخضع لرقابة ويخضع لرقابة وأنظمة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>The Bank has the sole right to exclude and/or disqualify any Eligible customer/s from participating in the Promotion at any given time for any reasons whatsoever without giving any prior notification to such customer/s. Any excluded/disqualified Eligible customer/s from the promotion shall not, under any circumstances, be</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>يحق للبنك وحده استبعاد و/أو حرمان أي عميل/ عملاء مؤهلين من المشاركة في العرض في أي وقت ولأي سبب من الأسباب دون تقديم أي إخطار مسبق إلى العميل/ العملاء. لن يتم تعويض أي عميل مؤهل مستبعد/غير مؤهل من العرض الترويجي، تحت أي ظرف من الظروف، من قبل البنك في أي حال من الأحوال.</li> </ul>



compensated by the Bank in any event whatsoever.	
--	--